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Abstract (en)
The invention relates to a process for feeding an approximately uniform fibre mass over one complete unrolling interval (T) of a lap (9) unrollable
from a lap roll (W) to a gripper assembly (12) movable to and fro. It is known from practice that, with a decreasing roll weight, the dynamic
differences which occur lead to a drift of the linear density of the fibre sliver formed on the combing machine. To overcome this disadvantage, it is
now proposed that a clamping force (K) extending over the width of the lap be exerted on the unrolled lap (9) at least during the largest part of the
unrolling interval between the winding rollers (5, 6) and the gripper assembly (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren zur Zuführung einer annähernd gleichmässigen Fasermasse über einen vollständigen Abrollintervall
(T) einer von einem Wattewickel (W) abrollbaren Watte (9) zu einem hin- und herbewegbaren Zangenaggregat (12). Es ist aus der Praxis
bekannt, dass bei abnehmendem Wickelgewicht die entstehenden dynamischen Unterschiede zu einem Abwandern der Bandnummer des an der
Kämmaschine gebildeten Faserbandes führen. Zur Beseitigung dieses Nachteil wird nun vorgeschlagen, dass zumindest während des grössten
Teils des Abrollintervalls zwischen den Wickelwalzen 5,6 und dem Zangenaggregat (12) auf die abgerollte Watte (9) eine über die Breite der Watte
erstreckende Klemmkraft (K) ausgeübt wird. <IMAGE>
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